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PROTOKÓŁ NR 34/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.30.2015 

 

 

PROTOKÓŁ NR  34/2015 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 13 sierpnia 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 

roku w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku – projekt 

uchwały Rady Powiatu. 

5.2. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o zmianie planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2015  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

5.3. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na zakup sprzętu medycznego w postaci wielofunkcyjnego 

toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora kompaktowego (podnośnik – pionizator) – 

projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

5.4. Wnioski Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zmian w planie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2015 roku – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji 

dożynek powiatowych – zajęcie stanowiska. 

5.6. Aneks do umowy zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w dniu 9 czerwca 2014 r. 

o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.7. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego o wartości do 30 000 euro  

na wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej oraz projekt umowy z wykonawcą  

– zajęcie stanowiska. 

5.8. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie 

zastępczej. 

5.9. Wniosek radnego Powiatu Aleksandrowskiego o dokonanie zmian projektowych przy realizacji 

inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek na odcinku od 

km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów indywidualnych na działkach w miejscowości 

Wołuszewo – zajęcie stanowiska. 

5.10. Wniosek Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Centrum Niezależnego Życia w Ciechocinku  

w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy Jazz Festiwal” – zajęcie stanowiska. 

5.11. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku o zwiększenie budżetu 

szkoły o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu sali lekcyjnej – zajęcie 

stanowiska. 
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5.12. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 300 mb.” 

5.13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego 

zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

5.14.  a) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego dostępu, 

b) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zachowaniu poufności 

informacji. 

5.15. Pismo Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian wysokości algorytmu w 2015r.  

i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby niepełnosprawnej w terapii 

zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, pana Sekretarza. Pani Skarbnik jest na 

urlopie wypoczynkowym. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 33/2015 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 5 sierpnia 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 33/2015  

posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 5 sierpnia 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 33/2015 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 sierpnia 2015r. 
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Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.11. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku o zwiększenie budżetu 

szkoły o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu sali lekcyjnej – zajęcie 

stanowiska. 

5.12. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 300 mb.” 

5.13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego 

zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

5.14.  a) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego dostępu, 

b) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zachowaniu poufności 

informacji. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku?  

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.15. Pismo Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian wysokości algorytmu w 2015r.  

i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby niepełnosprawnej w terapii 

zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna - kto jest za rozszerzeniem porządku dzisiejszego posiedzenia o punkty 5.11. 

– 5.15? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna - kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia po 

wprowadzonych zmianach? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

za I półrocze 2015 roku w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym 

w Raciążku – projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego,  

w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku – projekt uchwały Rady Powiatu. 

Zgodnie z art. 265 pkt 1 ustawy o finansach publicznych Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku przedłożyła, w terminie do 31 lipca, informację   

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku. Zgodnie  

z ustawą tj. art. 266 ust. 1 pkt 3, Zarząd Powiatu ma obowiązek przekazać niniejszą informację, 

w terminie do 31 sierpnia, organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku  

i postanowił przekazać ją Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Jednocześnie, 

proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku i postanowił przekazać ją Radzie Powiatu  

i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2015 roku  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku i postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

Pe.8023.7.2015 wraz z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

za I półrocze 2015 roku w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym  

w Raciążku (z dnia 27 lipca 2015r. znak: Fin.311.1.2015) oraz projektem uchwały Rady Powiatu, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o zmianie planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

na rok 2015 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym  

w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o zmianie planu finansowego, w tym 

planu inwestycyjnego na rok 2015 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku przedłożyła 

informację o zmianie planu finansowego zakładu, w tym planu inwestycyjnego na rok 2015. 

Zmiany te zostały pozytywnie zaopiniowane przez Radę Społeczną przy SP ZL-O w Raciążku  

w dniu 4 sierpnia br.  

Zmianie ulegają planowane koszty na 2015 rok poprzez przesunięcia między ich rodzajami. Ma to 

na celu dostosowania ich do faktycznych kosztów ponoszonych przez SP ZLO w Raciążku. 

Zmniejszenie pozycji „2.1. Remonty bieżące, konserwacja, naprawa sprzętu" wynika  

z zakwalifikowania do inwestycji (poz. 13 i 14 Tabeli III) pierwotnie planowanych jako remont 

prac przy nawierzchni chodników oraz ogrodzeniu terenu zakładu w związku z przeanalizowaniem 

rodzaju wykonywanych prac będących zwiększeniem wartości środków trwałych. 

W związku z oszczędnościami w poszczególnych pozycjach „Inwestycji" dodano również zadanie 

pn. „Pionizator kompaktowy (podnośnik-pionizator)". Pionizator kompaktowy jest przydatny dla 

osób, które częściowo utrzymują ciężar ciała w trakcie zmiany pozycji z siedzącej na stojącą  

i odwrotnie.  

W ramach inwestycji dodano również zadanie pn. „Termomodernizacja Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku oraz modernizacja instalacji co.  

i energii elektrycznej poprzez zastosowanie aktywnej instalacji energii odnawialnej".  

Z przedłożonej informacji wynika, że zadanie to planuje się przeprowadzić w trzech etapach tj.: 

- I etap - przygotowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej, obejmującej m.in.: 

inwentaryzację obiektu na rzecz audytu energetycznego, projekt architektoniczny 

termomodernizacji w tym ocieplenie stropodachów zakładu, projekt instalacji centralnego 

ogrzewania z uwzględnieniem odnawialnych źródeł energii (pompy ciepła), projekt   instalacji   

elektrycznej   z   uwzględnieniem   odnawialnych   źródeł   energii, audyt energetyczny budynku, 

sporządzenie efektu ekologicznego, sporządzenie charakterystyki energetycznej obiektu, 

opracowanie informacji planu bezpieczeństwa i ochrony zdrowia BIOZ, sporządzenie specyfikacji 

technicznej wykonania i odbioru robót, opracowanie kosztorysów i przedmiarów robót, uzgodnienia 

z rzeczoznawcami ppoż i sanitarnym. 

- II etap - przygotowanie wniosku o dofinansowanie zadania i uzyskanie dofinansowania od 70% do 

85% wartości zadania. W 2016 r. planowany jest nabór wniosków o dofinansowanie z Funduszy 

Europejskich oraz Funduszy Norweskich. 

- III etap – realizacja zadania. 

Kwota zadania przewidziana do realizacji na 2015 r. ( I etap) to 105 000 zł. Realizacja inwestycji  

w późniejszych etapach będzie możliwa w przypadku otrzymania dofinansowania ze środków 

zewnętrznych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o zmianie planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2015 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o zmianie planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego 

na rok 2015 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

Pe.8023.9.2015 wraz z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o zmianie planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2015  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku (z dnia 4 sierpnia 

2015r. l.dz. 612.2015), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na zakup sprzętu medycznego w postaci wielofunkcyjnego 

toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora kompaktowego (podnośnik – pionizator) – 

projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na zakup sprzętu 

medycznego w postaci wielofunkcyjnego toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora 

kompaktowego (podnośnik – pionizator) – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku zwróciła się 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup sprzętu medycznego w postaci wielofunkcyjnego 

toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora kompaktowego (podnośnik – pionizator).  

W uzasadnieniu wniosku, pani Dyrektor podnosi, że wyposażenie zakładu w dodatkowy sprzęt 

medyczny, wspomagający proces leczenia, ma na celu podniesienie jakości świadczonych usług 

medycznych i zapewnienie odpowiednich warunków sanitarno – epidemiologicznych. Rada 

Społeczna przy SP ZL-O w Raciążku pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek na 

posiedzeniu w dniu 4 sierpnia br. Na posiedzeniu Rady Społecznej była obecna pani Zastępca 

Dyrektora ds. Lecznictwa, która potwierdziła zasadność zakupu tego sprzętu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

sprzętu medycznego w postaci wielofunkcyjnego toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora 

kompaktowego (podnośnik – pionizator) na potrzeby zakładu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

sprzętu medycznego w postaci wielofunkcyjnego toaletowego wózka inwalidzkiego  

i pionizatora kompaktowego (podnośnik – pionizator) na potrzeby zakładu. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

Pe.8023.8.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na zakup sprzętu medycznego w postaci 

wielofunkcyjnego toaletowego wózka inwalidzkiego i pionizatora kompaktowego (z dnia 4 sierpnia 

2015r. znak: RS.0052.3.6.2015) oraz projektem uchwały Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wnioski Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zmian w planie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2015 roku – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Wnioski Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim oraz Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zmian w planie doskonalenia zawodowego nauczycieli  

w 2015 roku – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się o dokonanie 

zmian w planie doskonalenia nauczycieli na 2015r. i dofinansowanie nowej formy dokształcania tj. 

studia podyplomowe – integracja sensoryczna, koszt 6.000 zł. Natomiast Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim wnosi o ujęcie w planie nowych form doskonalenia tj. studia 

podyplomowe w zakresie edukacji dla bezpieczeństwa – koszt 3.000 zł, studia podyplomowe  

w zakresie oligofrenopedagogiki – koszty dwóch nauczycieli po 2.800 zł, studia podyplomowe  

z zakresu etyki – koszt 2.400 zł. Jest to zgodne z zapotrzebowaniami kadrowymi tych szkół. 

Kierunki te nie zostały ujęte w planie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

przyjętym uchwałą Zarządu Powiatu dnia 12 marca 2015r.  

Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wnioski: Dyrektora 

Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 lipca 2015r. oraz Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 5 sierpnia 2015r., dotyczące zmian  

w planie doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2015r. Jednocześnie, proponuję zatwierdzić 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 25/2015 Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 12 marca 2015r. w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania, 

specjalności i form kształcenia w roku 2015, który uwzględnia wnioski dyrektorów szkół  

i przekazać go do związków zawodowych zrzeszających nauczycieli celem zaopiniowania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wnioski: Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 lipca 2015r. oraz Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 5 sierpnia 2015r., dotyczące zmian w planie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2015r. 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 25/2015 Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 marca 2015r. w sprawie przyjęcia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2015 i postanowił przekazać go do 

związków zawodowych zrzeszających nauczycieli celem zaopiniowania. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

Pe.4371.4.2015 wraz z wnioskami: Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 5 sierpnia 2015r. oraz Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 1 lipca 2015r. dotyczące zmian w planie doskonalenia zawodowego nauczycieli 

w 2015 roku oraz projektem uchwały Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

organizacji dożynek powiatowych – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji dożynek powiatowych. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej o Promocji Powiatu wnosi o wyrażenie zgody na 

organizację wspólnie z Gminą Zakrzewo i Parafią św. Józefa w Zakrzewie Dożynek Powiatowo – 

Gminnych i Parafialnych w dniu 6 września 2015r. Z taką inicjatywą wyszedł Wójt Gminy 

Zakrzewa. Informacja dot. harmonogramu dożynek, występów zespołów i informacja  

o planowanym całkowitym koszcie tego przedsięwzięcia  zostanie przedłożona w późniejszym 

terminie, po zakończeniu uzgodnień z Gminą Zakrzewo. Ponadto, wystąpiliśmy do sponsorów  

o środki. Czym więcej ich wpłynie tym mniejszy będzie udział finansowy powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na organizację wspólnie z Gminą 

Zakrzewo i parafią św. Józefa w Zakrzewie Dożynek Powiatowo – Gminnych i Parafialnych w dniu 

6 września 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na organizację wspólnie z Gmina Zakrzewo i parafią św. Józefa w 

Zakrzewie Dożynek Powiatowo – Gminnych i Parafialnych w dniu 6 września 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

Pe.4040.7.2015 w sprawie organizacji dożynek powiatowych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Aneks do umowy zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w dniu  

9 czerwca 2014 r. o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy 

Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Aneks do umowy zawartej z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w dniu 9 czerwca 2014 r. o dofinansowanie projektu pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 
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Aneks dotyczy zmiany całkowitej wartości projektu, która wynosi 1.293.921,26 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w dniu 9 czerwca 2014 r. o dofinansowanie projektu pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, w związku ze 

zmianą całkowitej wartości projektu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w dniu 9 czerwca 2014 r. o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, w związku ze zmianą 

całkowitej wartości projektu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 5 sierpnia 2015r. znak: 

RI.042.4.2013/2014/2015 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w dniu 9 czerwca 2014 r. o dofinansowanie projektu pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego o wartości do 30 000 

euro na wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej oraz projekt umowy 

z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Protokół z postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego o wartości do 30 000 euro na wykonanie opracowania audytów 

energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków 

użyteczności publicznej oraz projekt umowy z wykonawcą. 

Podjęliśmy decyzję o wykonaniu opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo 

– kosztorysowej termomodernizacji budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, 

Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim i Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie.  

W związku z tym zostało wszczęte postępowanie mające na celu wyłonienie wykonawcy zadania. 

Zwrócono się do 5 potencjalnych wykonawców z zapytaniem czy mogą zrealizować przedmiot 

zamówienia. W wymaganym terminie wpłynęło 5 ofert tj. Hubert Rynkowski Toruń, Zakład 

Instalacji Sanitarnych Inbud – BIS Iwo Mossakowski Toruń, Pracownia Projektów Budowlanych  

„WiST” Toruń, Lech Moszczyński Toruń i Hubert Rynkowski Toruń, WZB-PROJEKT Biuro 

Projektowo – Budowlane Piotr Lewandowski Włocławek. W związku z tym, że oferta nr 1 i nr 4 

zostały złożone przez tego samego wykonawcę, zostały odrzucone. Zgodnie z treścią zaproszenia 

do złożenia oferty cenowej, wykonawca mógł złożyć tylko jedną ofertę. Oferta nr 3 nie 

odpowiadała treści zaproszenia do złożenia oferty. W związku z tym, ocenie poddano ofertę nr 2  

i nr 5. Za najkorzystniejszą uznano ofertę nr 5 firmy WZB-PROJEKT Biuro Projektowo – 

Budowlane Piotr Lewandowski Włocławek z ceną brutto 149.990 zł.  
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół z postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego o wartości do 30 000 euro na wykonanie opracowania audytów 

energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków 

użyteczności publicznej i zawrzeć  umowę z wykonawcą tj. WZB – Projekt Biuro Projektowo – 

Budowlane Piotr Lewandowski Włocławek, na kwotę 149.990 zł brutto. Termin realizacji, 

wykonanie umowy, został określony do 15 listopada br. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

o wartości do 30 000 euro na wykonanie opracowania audytów energetycznych  

i dokumentacji projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej  

i postanowił zawrzeć  umowę z wykonawcą tj. WZB – Projekt Biuro Projektowo – Budowlane Piotr 

Lewandowski Włocławek, na kwotę 149.990 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 7 sierpnia 2015r. znak: Rz.275.9.2015 wraz  

z protokołem z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego o wartości do 30 000 euro  

na wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej oraz projektem umowy z wykonawcą, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w rodzinie zastępczej. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę  

i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej. 

W dniu 18 czerwca 2015r. Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć przedmiotowe porozumienie. 

Jednak, ze względu na zmianę osoby upoważnionej do podpisania porozumienia ze strony Gminy 

Miasta Włocławek, porozumienia zaakceptowanego przez nas, nie podpisano. W związku z tym, 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim ponownie 

przedkłada porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków 

jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie 

zastępczej, które uwzględnia zmianę osób upoważnionych do jego podpisania, celem zawarcia. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę  

i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia 

dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w rodzinie zastępczej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

4 sierpnia 2015r. znak: PŚ.072.2.7.13.2015 wraz z projektem porozumienia z Gminą Miasto 

Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na 

opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek radnego Powiatu Aleksandrowskiego o dokonanie zmian projektowych przy 

realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek 

na odcinku od km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów indywidualnych na działkach  

w miejscowości Wołuszewo – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek radnego Powiatu 

Aleksandrowskiego o dokonanie zmian projektowych przy realizacji inwestycji pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek na odcinku od km 1+785 do km 2+892”  

i budowę zjazdów indywidualnych na działkach w miejscowości Wołuszewo. 

Radny Powiatu Aleksandrowskiego, na wniosek mieszkańców, zwraca się o dokonanie zmian 

projektowych przy realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – 

Ciechocinek na odcinku od km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów indywidualnych na 

działkach w miejscowości Wołuszewo. Według mieszkańców projekt nie przewidywał 

odpowiednio szerokiego zjazdu. Pan radny nadmienia, że Gmina Aleksandrów Kujawski przekazała 

dotację powiatowi w wysokości 200 tys.zł na to zadanie. Przedmiotowe pismo zostało skierowane 

do Starosty i przekazane do wiadomości Przewodniczącej Rady Powiatu i Zarządu Powiatu. Byłem 

na tej drodze. Przychyliliśmy się do wniosku radnego i kwestia tego zjazdu została rozwiązana tzn. 

zjazd, zgodnie z sugestią pana radnego został poszerzony.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Wniosek radnego Powiatu Aleksandrowskiego o dokonanie 

zmian projektowych przy realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C 

Otłoczyn – Ciechocinek na odcinku od km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów 

indywidualnych na działkach w miejscowości Wołuszewo, proponuję  przyjąć jako zrealizowany. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek radnego Powiatu Aleksandrowskiego o dokonanie zmian 

projektowych przy realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – 

Ciechocinek na odcinku od km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów indywidualnych na 

działkach w miejscowości Wołuszewo i przyjął go jako zrealizowany. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek radnego Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 17 lipca 2015r. o dokonanie zmian 

projektowych przy realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – 

Ciechocinek na odcinku od km 1+785 do km 2+892” i budowę zjazdów indywidualnych na 

działkach w miejscowości Wołuszewo, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Centrum Niezależnego Życia  

w Ciechocinku w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy Jazz Festiwal” – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Prezesa Zarządu Stowarzyszenia 

Centrum Niezależnego Życia w Ciechocinku w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy 

Jazz Festiwal”. 

Prezes Zarządu Stowarzyszenia Centrum Niezależnego Życia w Ciechocinku zwraca się do Zarządu 

Powiatu o współorganizowanie „Happy Jazz Festiwal”, który odbędzie się 15 sierpnia 2015 r.  

w Ciechocinku. Organizatorami festiwalu są Gmina Miejska Ciechocinek oraz Stowarzyszenie 

Centrum Niezależnego Życia w Ciechocinku. Impreza będzie miała charakter integracyjny oraz 

ponadregionalny. Pan Prezes wskazuje jakie ta impreza ma walory w sensie promocyjnym  

i kulturalnym. Będzie to pierwszy tego typu festiwal w Ciechocinku. Festiwalowi towarzyszyć 

będzie Wystawa Plakatu Jazzowego. Dyrektorem Festiwalu oraz Kuratorem wystawy będzie Marek 

Gaszyński dziennikarz i prezenter muzyczny. Pan Prezes zwraca się do Zarządu Powiatu  

o sfinansowanie kosztów nagłośnienia oraz oświetlenia koncertu festiwalowego w kwocie 2.000zł. 

Zapewnia, że poinformuje na plakatach oraz w trakcie koncertu, iż powiat jest współorganizatorem 

festiwalu. 

Czy są pytania, uwagi, propozycje rozpatrzenia wniosku? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Centrum Niezależnego Życia w Ciechocinku 

w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy Jazz Festiwal” i pokryć koszty nagłośnienia  

i oświetlenia koncertu festiwalowego w kwocie 2.000zł ze środków przeznaczonych w budżecie 

powiatu na realizację zadań w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. Uważam, że 

należy to przedsięwzięcie dofinansować. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Centrum 

Niezależnego Życia w Ciechocinku w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy Jazz 

Festiwal” i postanowił pokryć koszty nagłośnienia i oświetlenia koncertu festiwalowego  

w kwocie 2.000zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań  

w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 sierpnia 2015r. znak: 

PS.3153.27.2015 wraz z wnioskiem Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Centrum Niezależnego Życia 

w Ciechocinku z dnia 10 sierpnia 2015r.w sprawie współorganizacji przedsięwzięcia „Happy Jazz 

Festiwal”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.11. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku o zwiększenie 

budżetu szkoły o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu sali lekcyjnej – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Wniosek Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku o zwiększenie budżetu szkoły o kwotę 10.000zł  

z przeznaczeniem na wykonanie remontu sali lekcyjnej. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański – w budżecie powiatu na 2015r. przeznaczyliśmy kwotę 40 tys. zł na 

remonty w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. Środki te przeznaczone zostały na remont 

wejścia i korytarza łącznie z klatką schodową do pierwszego piętra.  Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku zwraca się z prośbą o zwiększenie planu finansowego szkoły 

na rok 2015 w paragrafie 4270 Zakup usług remontowych o kwotę 10.000zł. Środki te 

przeznaczone mają być na wykonanie niezbędnych prac związanych z wykonaniem zaleceń 

pokontrolnych Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy, który przeprowadził 

kontrolę 26 czerwca br. Głównym zadaniem jest wykonanie remontu klasy i m.in. wymiana 

podłogi. Zalecono również wykonanie nowego pomieszczenia dla pracowników obsługi oraz 

zainstalowanie kratek wentylacyjnych w pomieszczeniach szkolnych, w których ich nie było.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Uważam, że wniosek jest zasadny. 

Proponuję pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

o zwiększenie planu finansowego szkoły o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wykonanie 

remontu sali lekcyjnej, w związku z zaleceniami pokontrolnymi Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w Bydgoszczy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku o zwiększenie planu finansowego szkoły o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem  

na wykonanie remontu sali lekcyjnej, w związku z zaleceniami pokontrolnymi Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 11 sierpnia 2015r. znak: 

PS.4324.32.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z dnia 

10 sierpnia 2015r. znak: LO.311.7.2015 o zwiększenie budżetu szkoły o kwotę 10.000zł  

z przeznaczeniem na wykonanie remontu sali lekcyjnej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.12. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 300 mb.” 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt umowy z Gminą Raciążek  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu 

na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 

300 mb.” 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański - zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610C Turzno – 

Seroczki” jest w trakcie realizacji. Wójt Gminy Raciążek wystąpiła z inicjatywą  wydłużenia 

odcinka przebudowywanej drogi o 300 mb i zaproponowała pokrycie kosztów w wysokości 

20.000zł. Treść przedłożonej umowy została zaakceptowana przez panią Wójt. Na realizację 

przedmiotowego zadania Gmina Raciążek przekazała już kwotę 20.000 zł. Jeżeli Zarząd Powiatu 

wyrazi zgodę i zawrze umowę to Gmina Raciążek przekaże na to zadanie kolejne 20.000 zł, łącznie 

będzie to kwota 40.000 zł. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą 

Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610C Turzno – 

Seroczki na odcinku 300 mb.” 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 300 mb.” 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 13 sierpnia 2015r. znak: RI.031.4.2015 wraz 

projektem umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 2610C Turzno – Seroczki na odcinku 300 mb.”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru 

końcowego zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 
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W związku ze zbliżającym się terminem zakończenia realizacji „Budowy Centrum Dydaktycznego 

przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, konieczne jest powołanie komisji ze strony 

inwestora do odbioru końcowego zadania. Proponuję powołać komisję do odbioru końcowego 

zadania w składzie: Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przewodniczący komisji, 

Mirosława Ziemecka – członek komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji. Komisja będzie 

pracowała przy udziale: Łukasza Baryły inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności 

konstrukcyjno – budowlanej, Pawła Furmana inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności 

instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, 

wodociągowych i kanalizacyjnych, Jerzego Ciarkowskiego inspektora nadzoru inwestorskiego  

w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych  

i elektroenergetycznych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały w wersji przedłożonej  

i zaproponowanym przeze mnie składem komisji? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”  

w składzie: Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przewodniczący komisji, Mirosława 

Ziemecka – członek komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 12 sierpnia 2015r. znak: Rz.7013.1.2015 wraz 

z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego 

zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. a) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego 

dostępu, 

b) Projekt umowy z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach o zachowaniu poufności 

informacji. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.14. a) Projekt umowy z WASKO S.A.  

z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego dostępu, b) Projekt umowy z WASKO S.A.  

z siedzibą w Gliwicach o zachowaniu poufności informacji. 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie projektów umów. 

 

Pan Piotr Marciniak – umowy związane są z realizacją trzeciego etapu zamówienia na „Dostawę  

i wdrożenie elektronicznej administracji (e-Administracja) wraz z dostawą licencji na 

oprogramowanie, szkolenie, dostawę urządzeń oraz usługę wsparcia technicznego w ramach 

projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza – usługi w zakresie e-Administracji i Informacji 

Przestrzennej”. Zawarcie umów pomiędzy wykonawcą i partnerem projektu wymagane jest przez 

zamawiającego. 
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Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z WASKO 

S.A. z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego dostępu, w ramach realizacji projektu 

„Infostrada Kujaw i Pomorza – usługi w zakresie e-Administracji i Informacji Przestrzennej”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach  

o zapewnieniu zdalnego dostępu, w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza – 

usługi w zakresie e-Administracji i Informacji Przestrzennej”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zawrzeć umowę z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach  

o zachowaniu poufności informacji w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza – 

usługi w zakresie e-Administracji i Informacji Przestrzennej”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z WASKO S.A. z siedzibą w Gliwicach  

o zachowaniu poufności informacji w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza – 

usługi w zakresie e-Administracji i Informacji Przestrzennej”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 11 sierpnia 2015r. wraz z projektem umowy z WASKO S.A.  

z siedzibą w Gliwicach o zapewnieniu zdalnego dostępu oraz projektem umowy z WASKO S.A.  

z siedzibą w Gliwicach o zachowaniu poufności informacji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Pismo Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian wysokości 

algorytmu w 2015r. i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby 

niepełnosprawnej w terapii zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej  

– zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.15. Pismo Dyrektora Oddziału Kujawsko – 

Pomorskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 

2015r. dot. zmian wysokości algorytmu w 2015r. i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo 

każdej osoby niepełnosprawnej w terapii zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii 

zajęciowej. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 
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Pan Wojciech Marjański – Dyrektor Oddziału Kujawsko – Pomorskiego PFRON, w imieniu 

Zarządu PFRON, zwraca się o uwzględnienie założeń zmian wysokości algorytmu w 2015 roku  

i przekazanie dodatkowych 100 zł na uczestnictwo każdej osoby niepełnosprawnej w terapii 

zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej. W przypadku Powiatu 

Aleksandrowskiego oznacza to zwiększenie w roku bieżącym udziału samorządu w finansowaniu 

warsztatów o kwotę 1.930zł. Pani Dyrektor PFRON wyjaśnia, że od roku 2016 powyższe 

zwiększenie będzie usankcjonowane w rozporządzeniu w sprawie algorytmu przekazywania 

środków PFRON samorządom wojewódzkim i powiatowym. Pani Dyrektor, w przesłanym piśmie, 

informuje, że dołoży starań, aby uwzględnić potrzeby niepełnosprawnych mieszkańców powiatu  

w ramach programu „Aktywny samorząd” poprzez przekazanie dodatkowych środków na 

zgłoszone  ramach poszczególnych obszarów zapotrzebowanie. W tej sprawie była u nas pani 

Dyrektor 10 sierpnia br. Dostaliśmy informację o zwiększeniu środków PFRON o kwotę 49 tys. zł. 

Prośba pani Dyrektor, żeby środki te przeznaczyć na warsztaty terapii zajęciowej. Potrzeby powiatu 

w zakresie rehabilitacji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych są bardzo duże.  

W zakresie rehabilitacji społecznej potrzebne są środki m.in. na: dofinansowanie w sprzęt 

rehabilitacyjny oraz przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym, na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się  

i technicznych. Kierownik PCPR wystąpiła do Powiatowego Urzędu Pracy o informację w zakresie 

zapotrzebowania na środki na tworzenie nowych miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych. Kwota 

środków, które dodatkowo otrzymamy z PFRON nie jest zbyt duża i nie zapewni realizacji 

wszystkich naszych potrzeb. Uważam, że zgodnie z sugestią pani Dyrektor powinniśmy w całości 

przeznaczyć tę kwotę na warsztaty terapii zajęciowej. Musimy mieć świadomość, że z budżetu 

powiatu będziemy musieli dołożyć pewna kwotę stanowiącą dofinansowanie działalności 

warsztatów. 

 

Pan Dariusz Wochna – pani Dyrektor zapewniała, że w ramach programu „Aktywny samorząd” 

dostaniemy ok. 4 tys.zł.  

 

Pan Wojciech Marjański – jest możliwość pozyskania dodatkowych środków w ramach programu 

„Aktywny samorząd”.  

Na ostatniej sesji rady Powiatu przyjmowane były sprawozdania i dokonywana była ocena 

działalności warsztatów terapii zajęciowej. Radni widzieli potrzebę wspierania tej działalności.  

Od roku 2016 zwiększony będzie algorytm przekazywania środków PFRON samorządom 

powiatowym i więcej będzie środków na warsztaty, ale tym samym będzie musiał być zwiększony 

udział samorządu w dofinansowaniu działalności warsztatów. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować propozycje 

Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian wysokości algorytmu w 2015r.  

i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby niepełnosprawnej w terapii 

zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej i wystąpić do Rady Powiatu  

o zwiększenie w roku bieżącym udziału samorządu w finansowaniu warsztatów terapii zajęciowej  

o kwotę 1.930zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował propozycje Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian 

wysokości algorytmu w 2015r. i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby 

niepełnosprawnej w terapii zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej  

i postanowił wystąpić do Rady Powiatu o zwiększenie w roku bieżącym udziału samorządu  

w finansowaniu warsztatów terapii zajęciowej o kwotę 1.930zł.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Oddziału Kujawsko – Pomorskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z dnia 7 sierpnia 2015r. dot. zmian wysokości algorytmu w 2015r.  

i przekazania dodatkowych 100zł na uczestnictwo każdej osoby niepełnosprawnej w terapii 

zajęciowej realizowanej przez warsztaty terapii zajęciowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

  

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:45. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


